



LAVENDER  لاَقْنَدَر
HOTEL فَنَدَقَا
SHARJAH



LAVENDER
HOTEL

الغرف
Accommodation



Captain Suite

The suite comprises of a master bedroom which is connected to a spacious living/dining room. Using azure colors and maple wood which gives the suite room a relaxed and airy feeling.

جناح القبطان

هذه الأجنحة المترفة مزودة بجميع وسائل الراحة الحديثة , وتتألف من غرفة نوم رئيسية ترتبط مع غرفة معيشة واسعة / غرفة طعام وإضافة الألوان الزرقاء السماوية وخشب القيقب يمنح الجناح شعورا " بالراحة والإنتعاش .



LAVENDER
HOTEL

الغرف
Accommodation



Superior Sea View

Overlooking the Arabian ocean with an incredible view. From the Room one can catch a glimpse spectacular sight of ships, fishing boats swaying in the ocean. Interconnecting rooms are available.

إطلالة ممتازة على البحر

تشرف الغرف على ساحل الخليج العربي مع إطلالة تفوق الخيال، حيث يمكن للمرء مشاهدة السفن وقوارب الصيد التي تتمايل في الخليج. كما تتوفر أيضا "غرف متصلة ببعضها".



LAVENDER
HOTEL

الغرف
Accommodation



Cabin room

The rooms are spacious and elegantly furnished with modern facilities. All rooms are connected with high speed internet, direct dialing facility, plasma LCD TV with international channels. The bathrooms are well equipped with a wide range of toiletries

الغرف الرئيسية

الغرف فسيحة مفروشة بأناقة كاملة مع مرافق حديثة. كل الغرف مجهزة بخدمة إنترنت ذو سرعة عالية وخط هاتف مباشر وتلفزيون "بلازما عالي الجودة" مع قنوات عالمية. الحمامات مجهزة بمجموعة متنوعة من أدوات النظافة ومواد التجميل.



LAVENDER
HOTEL

الإجتماعات والفعاليات
Meeting & Events



THE WAVES - Conference & Banquet Hall

Located in lobby level , artistically designed with 24 carat gold plated chandeliers and solid maple wooden paneling. Waves has a modern & elegant surrounding to conduct your conference or Banquet events in 220 Sqm area.

قاعة الأمواج

قاعة مؤتمرات وصالة للحفلات, تقع في ردهة الفندق وتمتد على مساحة 220 متر مربع وقد صممت قاعة الأمواج بشكل فني بارع. وهناك خيار لتحويل قاعة المؤتمرات المجهزة بأحدث التقنيات وشاشة العرض التصويري الى قاعة للحفلات والمناسبات الخاصة الى جانب الخدمة المميزة والجو الفريد من نوعه



LAVENDER
HOTEL

المطاعم
Restaurants



Skylight Coffe Shop

Located in lobby level, serves light snacks with hot and cold beverages round the clock.

مقهى سكاى لايت

يقع في ردهة الفندق وهو مفتوح على مدار الساعة. يقدم القهوة المشروبات الساخنة والباردة والوجبات الخفيفة.



LAVENDER
HOTEL

الإستجمام واللياقة
Relax & Stay Fit



Recreation Facilities

The hotel`s recreation facilities include an out-door swimming pool combined with a kids pool and a seperate shaded kids play area. table tennis, chess and a pool table are available as well

الترفيه والإستجمام

تضم مرافق الفندق الترفيهية حوض سباحة تمتع في الهواء الطلق متكامل مع حوض صغير للأطفال ومنطقة ألعاب مغطاة ومستقلة. كما يوجد أيضا "ألعاب داخلية مثل كرة الطاولة والشطرنج وطاولة البليارد.



LAVENDER
HOTEL

الإستجمام واللياقة
Relax & Stay Fit



SPA & GYM

Stay fit and relax with the use of our compact gym, sauna, steam and massage room.

منتجع صحي ونادي رياضي

إسترخ وحافظ على لياقتك: باستخدام صالة الألعاب الرياضية والسونا وحمام البخار وغرفة التدليك.